
Rozwiązać 
problem

Zatapiane samochody, za-
lewane podwórka, ustawia-
nie worków z piachem, żeby 
przejść przez drogę czy nosze-
nie dzieci na plecach – to od 
lat codzienność mieszkańców 
ul. Sołtykowskiej, Bieszczadz-
kiej i Zbożowej. 
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Rysice lepsze 
od Radomki
Moya Radomka Radom 
w sezonie 2023/24 Tauron Ligi 
nie zdobędzie medalu. Pod-
opieczne Jakuba Głuszaka 
w ćwierćfinale przegrały z PGE 
Rysicami Rzeszów w rywaliza-
cji do dwóch zwycięstw.
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NAKŁAD 10 000

    z godz. 2 na 3.

••••
•••

W nocy z soboty na niedzielę 
(z 30 na 31 marca)

wskazówki zegarków 
przesuwamy
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T Y G O D N I K

W okresie świątecznym auto-
busy będą kursowały następująco: 
w Wielki Piątek – według rozkładów 
powszednich (zawieszone zostanie 
tylko kursowanie linii 20); w Wielką 
Sobotę – rozkładów sobotnich 
(w godz. ok. 9-16 będzie zwiększona 
częstotliwość linii 4 i 13, do ok. 20 
minut, oraz zostaną wprowadzone 
objazdy na Firleju); w Wielkanoc 
i Poniedziałek Wielkanocny – według 
rozkładów niedzielnych (bez żadnych 
dodatkowych ograniczeń); we wtorek, 
2 kwietnia – według rozkładów po-
wszednich (zawieszone będzie tylko 
kursowanie linii 20).

W Wielką Sobotę w godz. ok. 9-16 
autobusy linii 4 i 13 będą kursowały 
następującymi objazdami: linia 4 – ul. 
Warszawską, Aleksandrowicza (obok 
szpitala), Mieszka I i Ofiar Firleja do 
stałego przystanku Firlej / cmentarz 
05 (przed główną bramą nekropolii); 
linia 13 – stałą trasą do pętli Józefów / 
szpital, a następnie ponownie Aleksan-
drowicza, Mieszka I i Ofiar Firleja do 
stałego przystanku Firlej / cmentarz 05 
(przed główną bramą nekropolii). Au-
tobusy linii 4 będą zatrzymywać się na 
przystankach Aleksandrowicza / War-
szawska (NŻ) 03 (między Warszawską 
a mostem nad Mleczną) i Józefów / 
szpital 01 (w stronę ronda). Autobusy 
linii 13 na trasie objazdu nie będą 
stawać nigdzie między przystankami 
Józefów / szpital 04 (na pętli) a Firlej 
/ cmentarz 05 (przed nekropolią). 
Powrót autobusów sprzed cmentarza 
do centrum miasta będzie się odbywał 
stałymi trasami, czyli: linia 4 ul. Ofiar 
Firleja i Warszawską, natomiast linia 
13 ul. Ofiar Firleja, Warszawską, Alek-
sandrowicza i Mieszka I.

Dla innych pojazdów nie będzie 
żadnych zmian w organizacji ruchu 
w okolicach cmentarza na Firleju. 
MZDiK apeluje jednak do kierow-
ców, żeby ze względu na skierowanie 
autobusów powyższymi objazdami 
nie parkowali samochodów po 
północnej stronie ul. Ofiar Firleja, 
szczególnie na odcinku obok przy-
stanku i głównej bramy cmentarza 
(od skrzyżowania z ul. Mieszka I aż 
do pawilonów handlowych).

W niedzielę w godz. ok. 6.00-6.30 
mogą wystąpić utrudnienia w ruchu 
kołowym lub opóźnienia w kursowa-
niu autobusów miejskich w rejonie 
niektórych kościołów, spowodowane 
przejściem procesji rezurekcyjnych.
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Autobusy
świątecznie
W Wielką Sobotę autobusy linii 4 i 13 
będą kursowały objazdami w kierunku 
Firleja (z dwukrotnie zwiększoną 
częstotliwością).

Resort kultury od kilku lat wspie-
ra modernizację Powszechnego. 
Dotychczas, w ramach programu 
„Infrastruktura kultury”, przekaza-
ło pieniądze na ulepszenie i zakup 
wyposażenia dla dużej sceny oraz 
sceny Fraszka. Także w tym roku te-
atr aplikował o fundusze z tego pro-
gramu; chodziło o piąty już etap mo-
dernizacji dużej sceny, czyli zmianę 
oświetlenia. Wpłynęło 861 wniosków 
z całego kraju, a dofinansowanie 
otrzymało 139 z nich. Projekt Po-
wszechnego otrzymał 76,75 pkt., co 
przełożyło się na 510 tys. zł.

– Bardzo się cieszę, że teatr apli-
kuje o środki do ministerstwa kul-
tury. Jest zresztą bardzo dobrze do 
tego przygotowany. A ministerstwo 
jest w stanie wesprzeć samorządo-
we instytucje kultury, samorządo-
wy teatr. Te instytucje samorządo-
we są dla nas tak samo ważne, jak 
państwowe – mówiła Marta Cien-
kowska, podsekretarz stanu w Mi-
nisterstwie Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego, która w ubiegły piątek 
odwiedziła Radom. – Mam nadzie-
ję, że w przypadku radomskiego te-
atru będą kolejne etapy. Bo widzę, 
że ta instytucja potrzebuje dużo 
funduszy, żeby wzmocnić się orga-
nizacyjnie, żeby wzmocnić kwestie 
dostępności i zmodernizować nie 
tylko najważniejszą scenę, ale także 
trzy pozostałe.

Powszechny złożył też wniosek 
do ministerialnego programu Te-
atr. Projekt „Powszechny obecny! 
Tu i teraz!” uzyskał bardzo wysoką 
ocenę – 85,67 pkt. Za dofinanso-
wanie w wysokości 150 tys. zł na ra-
domskiej scenie zostaną zaprezento-
wane najlepsze spektakle z polskich 
teatrów.

Jesienią tego roku planowany jest 
XVI Międz ynarodow y Festiwal 
Gombrowiczowski. W ubiegłym roku 
Teatr Powszechny na organizację tego 
wydarzenia otrzymał z ministerstwa 
kultury 300 tys. zł; dodatkowo 144 
tys. resort przeznaczył na działania 
okołofestiwalowe: cykl „Czytamy 
Gombrowicza”, pokazy rejestracji 
Teatrów TV, konkurs na plakat gom-
browiczowski, wizyty studyjne zagra-
nicznych reżyserów i panel gombro-
wiczowski. Wiceminister Cienkowska 
poinformowała w piątek, że na przy-
gotowanie festiwalu radomska pla-
cówka dostała kolejne 300 tys.

– Dzięki tym dodatkowym pienią-
dzom będziemy mogli zaprosić do 
Radomia teatry z Argentyny i Ja-
ponii, co wcześniej nie było możli-
we – tłumaczyła Małgorzata Potoc-
ka, dyrektor Teatru Powszechnego 
im. Jana Kochanowskiego. – W tym 
roku obchodzimy 120. rocznicę uro-
dzin Gombrowicza, więc to będzie 
wyjątkowy festiwal. I może uda mi się 
przekonać panią Ritę Gombrowicz, 
żeby do nas przyleciała.

Prezydent Radosław Witkowski 
podkreślał, że kultura jest bardzo 
ważna. – Oprócz rzeczy, które na-
prawdę bardzo mocno rozgrzewają 
wyobraźnię, takich jak drogi, stadio-
ny, hale, mosty i te wszystkie obiekty 
kubaturowe, które tak pięknie widać 
później na fotografiach, jest coś tak 
ważnego jak kultura. Ona jest duszą 
każdego miasta – mówił. – Cieszę się, 
że te pieniądze płyną do Radomia 
i pozwolą w naszym mieście organi-
zować kulturę na jeszcze wyższym 
poziomie, z jeszcze bardziej daleko-
siężnymi celami.

NIKA, WS

Więcej pieniędzy
dla Powszechnego

Ponad 500 tys. na modernizację dużej sceny, 300 tys. na organizację Festiwa-
lu Gombrowiczowskiego i 150 tys. zł na zaproszenie do Radomia intere-
sujących polskich spektakli – Teatr Powszechny otrzymał dofinansowanie 
z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego.
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Ani w Wielkanoc, ani w Ponie-
działek Wielkanocny nie będziemy 
mogli się wybrać do Mazowieckie-
go Centrum Sztuki Współczesnej 
„Elektrownia”, do Muzeum im. Jac-
ka Malczewskiego i Muzeum Historii 
Najnowszej Radomia. Muzeum Wsi 
Radomskiej jest nieczynne w Wielką 
Sobotę i Wielką Niedzielę, w Ponie-
działek Wielkanocny jest otwarte.

Do Centrum Rzeźby Polsk iej 
w O roń sk u moż na s ię  w ybrać 
w Wielki Piątek i w Wielką So-
botę, ale zarówno w Wielkanoc, 
jak i w Poniedziałek Wielkanocny 
placówka jest zamknięta. Z kolei 

Muzeum Ludowych Instrumentów 
Muzycznych w Szydłowcu w Wiel-
ką Sobotę czynne będzie do godz. 
13. Przyjść tam nie można w Wielką 
Niedzielę i Poniedziałek Wielkanoc-
ny. Muzeum Jana Kochanowskiego 
w Czarnolesie natomiast zwiedzimy 
w Wielki Piątek w godz. 8-13. Nie-
czynne jest w Wielką Sobotę i w oba 
dni świąt.

Także Teatr Powszechny nie gra 
w święta. Na spektakl – „Przyjazne 
dusze” można się wybrać w piątek, 
5 kwietnia.

NIKA

Nieczynne
W Święta Wielkanocne większość placówek kultury w Radomiu i regio-
nie będzie nieczynna.

„Pociąg do Radomia” pokazuje, jak 
budowa kolei wpłynęła na rozwój na-
szego miasta. Na pomysł przygotowa-
nia takiego właśnie albumu wpadł Jerzy 
Kutkowski – znany radomski malarz, 
fotografik i społecznik. Niestety, reali-
zację projektu przerwała śmierć artysty 
w czerwcu 2020 roku. Zamysł posta-
nowił doprowadzić do końca Dariusz 
Wójcik, nowy przewodniczący Rady 
Miejskiej w Radomiu; to 
wtedy, kiedy on szefował 
radzie, powstawały – za-
wsze cieszące się ogrom-
nym zainteresowaniem 
radomian – publikacje 
dotyczące historii nasze-
go miasta.

– Tata przed śmiercią 
przygotował tę publikację. 
Niestety, choroba nie dała 
mu dokończyć tego dzieła. 
Książka była gotowa już 
cztery lata temu, ale wte-
dy nie udało się jej wydać. Teraz, dzięki 
panu przewodniczącemu Dariuszowi 
Wójcikowi, udało się to zrobić – powie-
dział nam Jan Kutkowski, syn artysty.

W sobotę sala koncertowa ZSM wy-
pełniła się po brzegi. Przyszli radom-
scy radni, władze miasta, ale przede 
wszystkim radomianie zainteresowani 
publikacją.

Dokończenia projektu Jerzego Kut-
kowskiego podjęli się Piotr Rogólski, 
kierownik Pracowni Konserwacji Dzieł 
Sztuki Muzeum im. Jacka Malczew-
skiego i Marcin Kępa – pisarz, publicy-

sta i animator kultury, także pracownik 
radomskiego muzeum. Graficznie tom 
opracował znakomity radomski grafik 
Marcin Kucewicz.

– W tej książce znajdują się przede 
wszystkim świetne materiały ikono-
graficzne. Dużo fantastycznych zdjęć 
dawnego Radomia, ale też wiele cie-
kawostek, związanych z historią mia-
sta, które zostały pokazane za po-

mocą ar t ykułów 
prasowych – powie-
dział nam Marcin 
Kępa. – Jeżeli cho-
dzi o moją część, 
to w wydawnictwie 
znalazły się frag-
menty moich ksią-
żek, pokazujących 
wybrane przestrze-
nie Radomia.

D a r i u s z  Wó j -
cik przekonuje, że 
album to „spacer 

sentymentalny dla mieszkańców mia-
sta”. – Podtytuł książki „Pociąg do 
Radomia” mówi, że 140 lat temu, kie-
dy w Radomiu powstała kolej, miasto 
zaczęło się rozwijać. Mam nadzieję, że 
lotnisko będzie kolejnym przyczynkiem 
do tego, żeby nastąpiła prosperity – po-
wiedział nam.

Album ukazał się w wydawnictwie 
radomskiego Instytutu Technologii 
Eksploatacji – Sieć Badawcza Łuka-
siewicz.

MK

Pociąg do Radomia
„Radom. Spacer sentymentalny 2. Pociąg do Radomia” to już 10. 
publikacja Rady Miejskiej w Radomiu. Jej promocja odbyła się w sobotę 
w Zespole Szkół Muzycznych.

Fo
t. S

zy
mo

n W
yk

rot
a



3AKTUALNOŚCIPIĄTEK – CZWARTEK 29 MARCA – 4 KWIETNIA 2024

Budowa nowej bazy utrzymanio-
wo-naprawczej jest jedną z klu-
czowych inwestycji KM. W paź-
dzierniku ubiegłego roku został, 
przypomnijmy, rozstrzygnięty 
przetarg na wyłonienie wykonawcy 
inwestycji. Najkorzystniejszą ofertę 
złożyła spółka Intop Warszawa.

– Realizacja tej inwestycji to ko-
lejny dowód na to, że jako samorząd 
województwa mazowieckiego działa-
my kompleksowo. Stawiamy nie tyl-
ko na modernizację taboru i zakup 
nowych pojazdów. Wspólnie z Kole-
jami Mazowieckimi inwestujemy też 
w rozbudowę bazy technicznej, która 
umożliwi utrzymanie taboru w do-
skonałym stanie technicznym, a tym 
samym zapewni pasażerom sprawny 
i bezpieczny transport – zauważa 
wicemarszałek Rafał Rajkowski.

Przy ul. Mazowieckiego wybudo-
wany zostanie budynek administra-
cyjno-biurowy i myjnia przejazdowa 
z systemem przeciwoblodzeniowym, 
a także tory postojowe wraz z siecią 
trakcyjną, magazynem materiałów 
niebezpiecznych i pomieszczeniem 
na odpady przemysłowe. – Umowa 
przewiduje szybką realizację prac 
w systemie „Zaprojektuj i wy-
buduj” – przypomina Waldemar 
Kuliński, przewodniczący Rady 
Nadzorczej Kolei Mazowiec-
kich. – Planowany czas realizacji 
inwestycji to 24 miesiące od dnia 
zawarcia umowy z wykonawcą. 
Gwarancja jakości na wybudowaną 
bazę utrzymaniowo-naprawczą wraz 
z    infrastrukturą kolejową wynosi 
osiem lat.

Wartość przedsięwzięcia to prawie 
75 mln zł. Zakończenie inwestycji 
planowane jest na czwarty kwartał 
2025 roku.
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Powstanie
baza kolei
W przyszłym roku będzie gotowe 
zaplecze techniczne dla pociągów Kolei 
Mazowieckich przy ul. Mazowieckiego 
w Radomiu.

Rozwiązać problem
Zatapiane samochody, zalewane podwórka, ustawianie worków z piachem, żeby przejść przez drogę czy noszenie dzieci 
na plecach – to od lat codzienność mieszkańców ul. Sołtykowskiej, Bieszczadzkiej i Zbożowej. W poniedziałek pojawili się 
na sesji rady miejskiej, bo czują się oszukani – mimo obietnic, które otrzymali w styczniu, nadal nie wykonano kanału, 
przez co ulice są regularnie zalewane.

  ŁUKASZ KOŚCIELNIAK

Na poniedziałkowe posiedzenie 
przyszło kilkanaście osób. Problem 
z zalewaniem na ul. Sołtykowskiej, 
a także na sąsiednich: Bieszczadzkiej 
i Zbożowej występuje od lat. Jeden 
z mieszkańców o całej sytuacji opo-
wiadał z uśmiechem, ale nikomu do 
śmiechu nie jest. Zatapiane samocho-
dy, zalewane podwórka, ustawianie 
worków z piachem, żeby przejść 
przez drogę czy noszenie dzieci na 
plecach – to sytuacje, które w XXI 
wieku, zwłaszcza w mieście, nie po-
winny mieć miejsca.

– Miasto wie o naszym proble-
mie, podobnie jak Miejski Zarząd 
Dróg i Komunikacji czy Wodociągi 
Miejskie. Czasami chcą nam pomóc, 
ale ta pomoc jest niewystarczająca, 
chwilowa, ona znika przy tak dużym 
problemie. Mieliśmy informację 
z miasta, że są plany na odwodnie-
nie tego terenu, ale to koszt 25-30 
mln zł. Co nam z nich, skoro wiemy, 
że pieniędzy na ten cel nie będzie 
w budżecie? My mamy inny pomysł 
na rozwiązanie tej sytuacji. Ulicą 
Bieszczadzka jest puszczony rów, 
który nie został jeszcze dokończony. 
Można by nim udrożnić ulicę i pu-
ścić nim wodę do Malczewa – tłu-
maczył radnym Jarosław Sukiennik, 
mieszkaniec ul. Sołtykowskiej.

I tak właśnie miały zostać wykonane 
prace. Pod koniec stycznia w Wodocią-
gach Miejskich odbyło się spotkanie, 
podczas którego spółka zadeklarowa-
ła, że w ciągu najbliższych tygodni roz-
wiąże problem. Jak twierdzą miesz-
kańcy, nic w tej kwestii przez ten czas 

się nie wydarzyło. Ich wizyta na sesji 
nie była motywowana kwestiami poli-
tycznymi; jak tłumaczyli, chcą po pro-
stu rozwiązania problemu.

Kazimierz Woźniak, radny Bezpar-
t y jnych Radomian uczestn icz y ł 
w styczniowym spotkaniu. – Pamiętam 
te tereny; ponad 20 lat temu nie było 
tam zabudowy. Pojawiają się budynki, 
a infrastruktura techniczna, niestety, 

nie daje rady. Kiedyś były tam rowy, 
które odprowadzały wodę. Część tych 
rowów z upływem czasu została prze-
cięta przez zabudowę – mówił. – Były 
podejmowane działania przez spółki 
miejskie, ale nie przyniosło to rezul-
tatu. Nie udaje się w sposób naturalny 
odprowadzać tej wody, a na dodatek 

okazuje się, że tam jest naturalna 
zlewnia tych wód. Efekt jest taki, że 
po intensywnych opadach deszczu czy 
roztopach ta woda się tam zbiera i nie 
ma jej jak odprowadzić.

Woźniak chwilę przed zabraniem 
głosu rozmawiał telefonicznie z Lesz-
kiem Trzeciakiem, prezesem Wodo-
ciągów Miejskich. Usłyszał zapewnie-
nie, że po wykonaniu dokumentacji 

projektowej inwestycja zostanie zre-
alizowana do jesieni roku. – Muszą 
zrobić dokumentację techniczną, po-
nieważ po przeglądzie technicznym 
okazało się, że kanał musi być wko-
pany na głębokość 4-5 metrów. Jeśli 
jest to możliwe, wykop jest dość sze-
roki. W innym przypadku trzeba wbić 

szczelne ścianki, żeby ziemia się nie 
obrywała i żeby to wszystko było sta-
bilne i nie zagrażało bezpieczeństwu. 
W związku z tym procedura wydłuża 
się o trzy miesiące – przekazywał sło-
wa prezesa Woźniak.

Z takim tłumaczeniem nie zgodził 
się Dariusz Wójcik, przewodniczą-
cy rady miejskiej, który również był 
uczestnikiem styczniowego spotkania 

w siedzibie Wodociągów. – Usta-
liliśmy wtedy co innego. Miało 
nie być żadnej dokumentacji. 
Wystarczyło, żeby zarządzanie 
kryzysowe wskazało, że ten te-
ren zagra życiu i zdrowiu. A czy 
tak jest? No, oczywiście! Coś 
w międzyczasie się stało, komuś 
zaczęło przeszkadzać, że poszło 
dwóch radnych i załatwiło temat 
w pięć minut, a państwo (spółki 
miejskie – przyp. red.) zajmuje-
cie się nią latami. Tyle i aż tyle. 
Myślę, że te wasze obietnice 
przestaną obowiązywać po wy-
borach samorządowych. Ile już 
było takich deklaracji? – pytał 
wzburzony Wójcik.

Ostatecznie mieszkańcy z za-
dowoleniem przyjęli informację, 
że do jesieni temat ma zostać 
rozwiązany. – Mamy nadzieję, 
że definitywnie zamkniemy tę 
sprawę i nie będziemy musie-

li więcej do niej wracać – mówili, 
opuszczając salę obrad.

Kompleksowym rozwiązaniem bę-
dzie kanalizacja deszczowa dla całego 
tego terenu, ale na razie miasto nie 
ma dokumentacji projektowej. Inną 
kwestią jest też znalezienie środków 
na wykonanie tej inwestycji.

Parlament Młodzież y Miasta 
Radomia powołano w 1994 roku; 
był jednym z pierwszych w Polsce. 
W 2019 parlament przekształcony 
został w Młodzieżową Radę Miasta 
Radomia.

– Bardzo się cieszę, że mło-
dzi radomianie od 30 lat w peł-
ni profesjonalnie angażują się 
w życie społeczne miasta. Mło-
dzieżowa rada jest idealnym 
pasem transmisyjnym między 
władzami a potrzebami młodych 
ludzi – mówił podczas wtorkowej 
gali prezydent Radosław Wit-
kowski.

Witkowsk i podk reś la ł ,  że 
real i zac ja potrzeb młodzie-
ży ma kluczowe znaczenie dla 
poprawnego funkcjonowania 
miasta. – Nasze miasto musi 
być przyjazne młodym ludziom. 
Wszystkim nam zależy, aby młodzi 
zostawali właśnie w Radomiu, po-
nieważ bez nich miasto po prostu 
nie będzie się rozwijać – zauważył.

Obecnie w Młodzieżowej Radzie 
Miasta Radomia zasiada 45 człon-
ków. Rada na swoim koncie ma wie-
le inicjatyw, m.in. w ubiegłym roku 
na jej wniosek powołano rzecznicz-
kę praw ucznia. Sesje młodzieżo-

wej rady odbywają się co miesiąc, 
jednak – jak podkreśla przewod-
niczący – praca młodych radnych 
nigdy się nie kończy. – Każdego 
dnia jest coś nowego do załatwienia 

w związku z realizowanymi projek-
tami – tłumaczył Mikołaj Maksy-
miuk, przewodniczący Młodzieżo-
wej Rady Miasta Radomia.

Jednym z ważniejszych projektów 
realizowanych przez młodzieżową 
radę jest inicjatywa „Radom ku 
młodym”. To m.in. cykl konferen-
cji poświęconych sprawom klimatu, 
ekologii czy doradztwa zawodo-
wego. – Bardzo nas cieszy fakt, że 

w ramach tego programu uda się 
zrealizować drugą edycję turnie-
ju e-sportowego, który w ubiegłym 
roku przyciągnął rzeszę zaintereso-
wanych – mówił Maksymiuk.

W trakcie jubileuszowej gali 
zorganizowano m.in. dwa otwar-
te panele dyskusyjne. W jednym 
z nich udział wziął prezydent 
Witkowski i wiceprezydentka 
Katarzyna Kalinowska. Debata 
dotyczyła rozwoju miasta, edu-
kacji i problemów młodzieży. 
Były też prelekcje – Mateusza 
Wojcieszaka, któr y jest pre-
zesem Fundacji Pole Dialogu 
i Michała Tragarza z Centrum 
Edukacji Obywatelskiej, który 
współtworzy Latarnika Wybor-
czego. Ponadto uczestnicy mogli 
wysłuchać prelekcji z udziałem 

byłych przewodniczących Młodzie-
żowej Rady Miasta Radomia, a tak-
że wystąpienia Karola Adamskiego, 
który jest radomskim podróżnikiem 
i od niedawna himalaistą.

Uroczystą galę uświetniły rów-
nież występy artystyczne w wyko-
naniu uczniów Zespołu Szkół Mu-
zycznych.

WERONIKA SADOWSKA

Jubileusz młodzieżowej rady
Młodzieżowa Rada Miasta Radomia istnieje już 30 lat. Podczas uroczystej gali nie zabrakło wystąpień artystycz-
nych, ale też otwartych paneli dyskusyjnych.
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Nowe obiekty powstaną na kupio-
nym przez inwestora terenie dawnej 
ciepłowni oraz na terenach położonych 
w bezpośrednim sąsiedztwie. – Planuje-
my budowę pięciu torów o łącznej dłu-
gości 3800 metrów, placu i magazynu 
przeładunkowego oraz dziewięciu hal 
magazynowych wysokiego składowania 
o łącznej powierzchni 100 tys. metrów 
kwadratowych. Powstaną też doki zała-
dunkowe, place manewrowe, parkingi, 
budynki biurowe i infrastruktura towa-
rzysząca. Dzięki tej inwestycji Radom 
stanie się ważnym punktem na świa-
towych mapach – mówi Agnieszka Pa-
stuszka, pełnomocnik TG Park Północ.

Jak podkreśla prezydent Radosław 
Witkowski, rejon ul. Energetyków to 
kolejny, po Gołębiowie, Wośnikach 
czy Wólce Klwateckiej obszar, w któ-
rym będzie tworzona strefa gospo-
darcza. – Naszym zadaniem będzie 
przygotowanie nowego układu dro-
gowego. W planach mamy przedłu-
żenie ul. Holszańskiej do Północnej 
i budowę nowej drogi, która będzie 

się łączyła z ul. Energetyków. W dru-
gim etapie, by umożliwić inwestorom 
rozwój w tej części miasta, chcemy 
także połączyć Energetyków z War-
szawską – zapowiada.

Budowa terminala będzie oznacza-
ła powstanie nowych miejsc pracy dla 
specjalistów z wielu branż, od logistyki 
i transportu po obsługę klienta. Z kolei 
dla przedsiębiorców z regionu będą to 
większe możliwości dostępu do nowych 
rynków i klientów.

– Inwestycja planowana w nowo two-
rzonej strefie z pewnością wykorzysta 
potencjał lotniska na Sadkowie, jak 
również efekty rozwijanego w Rado-
miu kształcenia dualnego – przekonuje 
wiceprezydent Katarzyna Kalinowska.

Prace przy budowie terminala 
przeładunkowego mają ruszyć w trze-
cim lub czwartym kwartale, a pierwsi 
najemcy, jak zapowiada TG Park Pół-
noc, będą mogli z niego korzystać już 
w przyszłym roku.

CT

Będą nowe
miejsca pracy

Nowoczesny terminal przeładunkowy i hale magazynowe przy ul. Ener-
getyków chce wybudować spółka TG Park Północ. Z zapowiedzi inwesto-
ra wynika, że powstanie ok. 800 nowych miejsc pracy.
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Celem głównym jest wsparcie przy-
gotowania kadr na potrzeby nowocze-
snej gospodarki w branży budowlanej. 
Swoje zawodowe kwalifikacje będą tu 
mogli podnosić zarówno uczniowie, 
jak i pracownicy branży budowlanej 
oraz nauczyciele kształcenia zawodo-
wego. – Bardzo się cieszę, że właśnie 
w tej dziedzinie będzie kształcić nasze 
nowe Branżowe Centrum Umiejęt-
ności. Budownictwo bowiem to jeden 
z głównych stymulatorów wzrostu 
gospodarczego. Co ważne, mamy 
tu zaawansowany technologicznie 
sprzęt, który będzie wykorzystywany 
w kształceniu specjalistów z tego za-
kresu – mówiła podczas uroczystego 
otwarcia BCU w ubiegły piątek wice-
prezydent Katarzyna Kalinowska.

Na utworzenie Branżowego 
Centrum Umiejętności w Zespole 
Szkół Budowlanych miasto otrzymało 
dofinansowanie z funduszy unijnych 
w wysokości 11 mln zł. – To fanta-
styczna inwestycja w przyszłość. Tego 
typu placówki i uczestnictwo w takich 
zajęciach to paszport do dobrze płat-
nej pracy, a jednocześnie zachęta dla 
przedsiębiorców, którzy na miejscu 
będą mieli dobrze przygotowanych 
specjalistów – zauważył wiceprezy-
dent Łukasz Molenda.

Maria Świerczyńska, dyrektor 
ZSB przekonywała, że szkoła 
będzie otwarta siedem dni w ty-
godniu. – Szkolenia będą organi-
zowane w dni robocze i weekendy. 
Specjalnie dla osób, które pracują 
czy uczą się – mówiła.

Przypomnijmy: kilka tygodni temu 
w Radomiu zostało uruchomione 
Branżowe Centrum Umiejętno-
ści specjalizujące się w dziedzinie 
automatyki przemysłowej. Działa ono 
w Centrum Kształcenia Zawodowego 
i Ustawicznego nr 2.

CT

Inwestycja
w przyszłość
Rozpoczęło działalność drugie w Rado-
miu Branżowe Centrum Umiejętności 
– w Zespole Szkół Budowlanych. 
Będzie kształcić specjalistów z zakresu 
prac wykończeniowych.

  MICHAŁ KACZOR

Konwencja programowa Radom-
skiego Paktu Samorządowego Ra-
dosława Witkowskiego odbyła się 
w Mazowieckim Centrum Sztuki 
Współczesnej „Elektrownia”. Na 
początku został odśpiewany hymn, 
a następnie odtworzono nagranie 
byłej premier Ewy Kopacz, która 
udzieliła poparcia obecnemu 
prezydentowi i kandydatom do 
rady miejskiej. Chwilę później 
głos zabrał Radosław Witkow-
ski, który podziękował człon-
kom innych ugrupowań, wcho-
dzących w skład Radomskiego 
Paktu Samorządowego.

– Rozmawiając, szukaliśmy 
tego, co nas łączy, ale mam 
świadomość, że są rzeczy, do 
których mamy różny stosunek. 
Szczególnie tych, które przekła-
dają się na politykę ogólnopol-
ską, ale w Radomiu usiedliśmy 
przy jednym stole, rozmawiali-
śmy i wypracowaliśmy wspólny 
cel, jakim jest dalsze rozwijanie 
naszego miasta – mówił.

Następnie prezydent przed-
stawił swoje plany na kolejną 
kadencję, jeśli uda mu się uzy-
skać reelekcję. Określił je jako 
„25 spraw Radosława Witkow-
skiego”, z których wybrał pięć 
najważniejszych.

Pierwszym punktem jest budowa 
dwóch nowych dzielnic przemysło-
wych i dobrze płatnych miejsc pra-
cy. – Jedną chcemy stworzyć przy ul. 
Energetyków. Są już tam inwestorzy, 
którzy czekają na układ drogowy 
i są gotowi zapewnić 800 miejsc pra-
cy. Druga strefa przemysłowa to Po-
tkanów. Mamy tam do dyspozycji aż 

50 hektarów – wyjaśniła prezydent.
Dr ug i  z  pun któw to budowa 

Centrum Opieki Długotermino-
wej. – Chwalimy się, że Radom pro-
wadzi dobrą politykę senioralną. 
Działania, które podejmujemy na 
rzecz radomskich seniorów, możemy 
na co dzień obserwować chociażby 
przy okazji spotkań. Myślimy też 
o tym, co jeszcze należy zrobić i jak 

wzbogacać politykę senioralną, żeby 
była jeszcze nowocześniejsza. Bu-
dowa Centrum Opieki Długotermi-
nowej wychodzi właśnie naprzeciw 
takim oczekiwaniom – powiedział 
Radosław Witkowski.

Trzecim punktem jest budowa 500 
nowych, tanich mieszkań na wyna-
jem dla radomian. – Mieszkania są 
dziś towarem bardzo pożądanym. 

Dziś żadne miasto nie rozwinie 
się, jeśli mieszkańcy nie będą mie-
li gdzie godnie mieszkać. Jeden 
budynek powstaje i tam będzie 90 
mieszkań. Za chwilę ogłosimy ko-
lejną inwestycję, którą będziemy re-
alizowali z polskim rządem. Wiem, 
że w ciągu pięciu lat możemy wybu-
dować 500 mieszkań – zadeklarował 
prezydent.

Czwarty punkt to utworzenie 500 
nowych miejsc w żłobkach. – Jak 
obejmowałem urząd prezydenta, to 
dysponowaliśmy setką miejsc. Dzi-
siaj mamy 300. Jeśli chcemy ułatwić 
młodym matkom dostęp do rynku 
pracy, to musimy dalej w to inwesto-
wać. Już dziś jesteśmy gotowi poka-
zać nową inwestycję, którą realizu-
jemy z polskim rządem, czyli żłobek 

w północnej części Radomia przy 
ul. Piastowskiej – mówił prezydent.

Ostatnim kluczowym punktem jest 
budowa ul. Wolanowskiej i utwar-
dzanie ulic gruntowych w Rado-
miu. – Jesteśmy w stanie utwardzić 
każdą gruntową ulicę w Radomiu 
i dokończyć przebudowę ul. Wola-
nowskiej, czyli ostatniego wstydliwe-
go wlotu do miasta – zapowiedział 

Witkowski.
Jeżel i  chodzi o kolejne 

punkty „25 spraw Radosława 
Witkowskiego”, to prezydent 
odesłał do swoich mediów 
społecznościow ych. Znaj-
dziemy tam m.in. remont 
schroniska, budowę miejsc 
parkingowych na osiedlach, 
stworzenie Parku Kulturowe-
go „Stary Radom”, przebudo-
wę sali Radomskiej Orkiestry 
Kameralnej i amfiteatru, bu-
dowę odkrytego basenu na 
Borkach, przebudowę fon-
tann na ul. Żeromskiego, 
remont wszystkich „orlików” 
i parkingu przy ul. Tochter-
mana czy radomski program 
in vitro.

Po przemówieniu Rado-
sława Witkowskiego głos za-
brali przedstawiciele innych 
ugrupowań, wchodzących 
w skład Radomskiego Paktu 

Samorządowego, czyli Polski 2050, 
Polskiego Stronnictwa Ludowe-
go, Nowej Lewicy i Bezpartyjnych 
Radomian, którzy zadeklarowali 
wspólne działania na rzecz rozwoju 
miasta.

Konwencję Radomskiego Paktu 
Samorządowego zakończyło przed-
stawienie wszystkich list do Rady 
Miejskiej w Radomiu.

25 spraw Witkowskiego
Przebudowa płyty rynku i rewitalizacja kamienic przy ul. Ż eromskiego, modernizacja sali Radomskiej Orkiestry Kameral-
nej i amfiteatru, budowa Centrum Opieki Długoterminowej i pół tysiąca miejsc w żłobkach, a także utworzenie dwóch 
nowych dzielnic przemysłowych – w sobotę Radosław Witkowski przedstawił swoje priorytety na najbliższe lata, jeśli 
zostanie wybrany prezydentem na kolejną kadencję.
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Absolwent Wydziału Transportu 
Politechniki Warszawskiej, a także 
studiów podyplomowych w Wyższej 
Szkole Oficerskiej Sił Powietrznych 
w Dęblinie.

Andrzej Ilków jest doświadczonym 
menedżerem. Był dyrektorem Portu 
Lotniczego w Bydgoszczy. Przeprowa-
dził proces rejestracji lotniska, a tak-
że z sukcesem zakończył zainicjowany 
proces aplikacji o fundusze unijne 
na modernizację portu. W 2008 roku 
rozpoczął pracę na Lotniska Chopina 
w Warszawie, w nowo powstałym 
Biurze Bezpieczeństwa Operacji 
Lotniczych. Nadzorował proces 
rozbudowy Lotniska Chopina w la-
tach 2011-2014. Uczestniczył także 
w pracach Technical Operation Safety 
Committee, europejskiej organizacji 
Airport Council International.

W różnych okresach zasiadał 
w radach nadzorczych spółek: Mię-
dzynarodowego Portu Lotniczego 
im. Jana Pawła II Kraków-Balice, 
Portu Lotniczego Szczecin-Goleniów, 
Mazowieckiego Portu Lotniczego 
Warszawa-Modlin, Portu Lotniczego 
Poznań-Ławica oraz ACS i GDN 
Airport Services S.A. Bogate do-
świadczenie zawodowe wykorzystywał 
również jako wykładowca akademicki 
i ekspert Państwowej Komisji Badań 
Lotniczych. Ostatnio Andrzej Ilków 
pełnił funkcję wiceprzewodniczącego 
Rady Nadzorczej Centralnego Portu 
Komunikacyjnego.

CT

Nowy zarząd
PPL
Andrzej Ilków został prezesem spółki 
Polskie Porty Lotnicze. Zastąpił na tym 
stanowisku Stanisława Wojterę.

  MICHAŁ KACZOR

Konwencja samorządowa Prawa 
i Sprawiedliwości odbyła się w ubie-
gły piątek w Resursie Obywatel-
skiej. Zgromadzili się tam parla-
mentarzyści, radni, samorządowcy, 
kandydaci w najbliższych wyborach 
i sympatycy partii. Głównym punk-
tem było przedstawienie programu 
Artura Standowicza na wybory pre-
zydenckie.

Kandydat PiS rozpoczął od wy-
jaśnienia, dlaczego zdecydował się 
kandydować. – Kandyduję, bo ko-
cham moje miasto. Widzę w nim 
potencjał, który często jest niewyko-
rzystany. Jestem zaniepokojony spo-
sobem zarządzania miastem – po-
wiedział Standowicz.

Kandydat mówił także o zmniej-
szającej się liczbie ludności Rado-
mia i zapowiedział starania o pod-
niesienie rangi miasta. – Wierzymy 
w Radomiu, że jesteśmy w stanie za 
jakiś czas powrócić do rangi miasta 
wojewódzkiego. Nie tylko dlatego, 
że mamy przeświadczenie. Musi-
my udowodnić, że jesteśmy silnym 
ośrodkiem gospodarczym, kultu-
ralnym, społecznym i edukacyjnym. 
Jeżeli dojdzie do dyskusji o nowym 
podziale administracyjnym – a ja 
głęboko wierzę, że tak będzie – to 
musimy być gotowi – powiedział.

Następnie kandydat Prawa i Spra-
wiedliwości mówił o dużej roli lot-
niska w rozwoju miasta. Zarzucił 
prezydentowi Radosławowi Witkow-
skiemu, że nie koordynuje swoich 
działań z Portem Lotniczym War-
szawa–Radom. – Prezydent Radomia 
musi współpracować z radomskim 
lotniskiem. Artur Standowicz tak 
właśnie będzie robił – zadeklarował.

Kolejnym punktem programu Ar-
tura Standowicza jest „Zdrowy Ra-
dom”. Kandydat PiS-u zapowiedział 
budowę szpitala klinicznego i zade-
klarował starania o dołączenie do 
projektu „Centrum 75+”, który ma 
zapewnić opiekę seniorom w pobliżu 
miejsca zamieszkania. – Szpital kli-
niczny to bardzo ważny projekt. Nie 
tylko dlatego, że zwiększa możliwo-
ści leczenia radomian, ale też jest 
nam potrzebny z punktu widzenia 
rozwoju medycyny na Uniwersytecie 
Radomskim. Szanująca się medycy-

na musi mieć zaplecze w postaci szpi-
tala klinicznego – powiedział.

Kolejny punkt programu to m.in. 
„Edukacyjny Radom”, który zakłada 
rozwój radomskich szkół i przedszko-
li, a także specjalizację radomskiej 
edukacji w kierunku szkolnictwa 
technicznego. „Bezpieczny Radom” 
polega na utworzeniu w każdej dziel-
nicy radiowego systemu wczesnego 
ostrzegania. Z kolei dzięki mobilnej 
aplikacjo „Mój Radom” mieszkańcy 
będą mieli możliwość załatwiania 
spraw urzędowych przez telefon.

Artur Standowicz zapowiedział 
też budowę Epicentrum Kultury; ma 
to być wspólna siedziba Miejskiego 
Domu Kultury, Miejskiej Biblioteki 
Publicznej i Centrum Multimedial-
nego. – Będzie to nowoczesna pla-
cówka, na miarę XXI wieku. Połączy 
w jednym miejscu bibliotekę z zaję-
ciami edukacyjnymi, związanymi 
chociażby z Młodzieżowym Domem 

Kultury, ale rozbudowanymi o nowo-
czesne rozwiązania oraz z Centrum 
Multimedialnym, które będzie za-
spokajało potrzeby młodszego poko-
lenia – wyjaśniał.

Wiele osób czekało na wyjaśnie-
nie, o co chodzi z „drzewem Stan-
dowicza”, które znajduje się na 
wszystkich materiałach wyborczych 
kandydata PiS na prezydenta Ra-
domia. – Radom będzie zielonym 
miastem. Będziemy sadzić drze-
wa na skwerach, ulicach i placach, 
a także rozbudowywać i budować 
nowe park i. A rtur Standowicz , 
najlepszy prezydent dla Radomia, 
zadrzewi Radom. Posadzę jako 
prezydent Radomia tyle drzew, ilu 
jest mieszkańców naszego miasta.
O to chodzi w „drzewie Standowi-
cza” – tłumaczył.

Artura Standowicza w czasie kon-
wencji poparł Tobiasz Bocheński, 
były wojewoda mazowiecki, a obec-
nie kandydat na prezydenta Warsza-
wy. – Rzadko można spotkać osobę, 
która w sercu nosi tak wielkie uczu-
cie do swojego miasta rodzinnego 
i zawsze o nie dba – powiedział.

Głos zabrał także poseł Marek 
Suski, który pod koniec swojego wy-
stąpienia wymienił wszystkich kan-
dydatów na wójtów i burmistrzów 
popieranych przez Prawo i Spra-
wiedliwość. Na koniec na mównicę 
wszedł Jakub Kowalski, radny sej-
miku województwa mazowieckiego, 
który zapowiedział odsunięcie od 
władzy koalicji PO – PSL. – Mam na-
dzieję, że 7 kwietnia przegra Adam 
Struzik, a wygra województwo ma-
zowieckie. Wygra inne spojrzenie 
i nowe spotkanie na Mazowszu – za-
powiedział.

Po przemów ien iach wsz ysc y 
uczestnicy konwencji ustawili się do 
wspólnego zdjęcia.

Drzewa Standowicza
Od kilku tygodni mieszkańcy Radomia zastanawiali się, co oznacza drzewo widoczne na materiałach wyborczych Artura 
Standowicza, kandydata na prezydenta. Odpowiedź przyniosła ubiegłopiątkowa konwencja komitetu PiS w Resursie 
Obywatelskiej. – Posadzę jako prezydent tyle drzew, ilu jest mieszkańców naszego miasta – powiedział.
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Międzynarodowy Dzień Teatru 
obchodzimy 27 marca, ale w Radomiu 
świętowano go już w sobotę, 23 marca. 
Po spektaklu „Pomoc domowa” aktor-
ka Powszechnego” Danuta Dolecka 
przeczytała orędzie Międzynarodowe-
go Instytutu Teatralnego.

Potem Adam Duszyk, w imieniu 
ministra kultury i dziedzictwa naro-
dowego wręczył medale Zasłużony 
Kulturze Gloria Artis. Srebrnym 
medalem Gloria Artis uhonorowani 
zostali Małgorzata Potocka, dyrek-
torka Teatru Powszechnego i aktor 
radomskiej sceny Wojciech Ługowski. 
Brązowy medal przyznano aktorowi 
Piotrowi Kondratowi.

Wręczone zostały też pamiątkowe 
medale Pro Masovia. Przyznaje je, 
przypomnijmy, marszałek wojewódz-
twa mazowieckiego za przyczynienie 
się do gospodarczego, kulturalnego 
lub społecznego rozwoju Mazowsza. 
Nagrodzeni zostali – aktorki: Danuta 
Dolecka i Iwona Pieniążek, kierownik 
literacki Powszechnego Jolanta Kor-
łub-Ogonkowska, Marzena Włosko-
wicz – do niedawna specjalistka ds. 
płac, kierownik techniczny Artur Faj-
dek oraz Maria Opozda, Waldemar 
Dolega i Tomasz Świątkowski z działu 
technicznego i obsługi sceny. 

Nagrody wszystkim pracownikom 
teatru wręczył prezydent Radosław 
Witkowski.

CT

Pracownicy
nagrodzeni
Małgorzata Potocka, dyrektor Teatru 
Powszechnego i Wojciech Ługowski, 
wieloletni aktor tej sceny otrzymali 
srebrne medale Gloria Artis.

  MICHAŁ KACZOR

Uroczyste podpisanie aktu nota-
rialnego odbyło się w ubiegły czwar-
tek w Publicznej Szkole Podstawo-
wej w Sycynie. Samorząd Mazowsza 
otrzymał trzy działki o łącznej po-
wierzchni ponad 3 ha. Znajduje się tu 
kilka obiektów, m.in. młyn – spichlerz 
z drugiej połowy XIX wieku, pozo-
stałości parku dworskiego również 
z XIX stulecia oraz staw.

– To miejsce ma olbrzymi poten-
cjał. Uważamy, że może zamienić się 
w takie, które będzie z jednej strony 
propagować ideę renesansu i osią-
gnięcia twórcze naszego najwięk-
szego poety, Jana Kochanowskiego, 
a z drugiej – uatrakcyjni turystycznie 
tę część Mazowsza. Taki kompleks 
z pewnością przyciągnie inwestorów 
i turystów oraz zaktywizuje lokal-
ną społeczność – mówił marszałek 
Adam Struzik. – Zamierzamy tutaj 
zainwestować poważne środki i posta-
ramy się skorzystać ze środków z Unii 
Europejskiej. Mamy dwie możliwości: 
nasz program regionalny albo pro-
gram Polska Wschodnia.

Europejskie Centrum Renesansu 
ma się mieścić w odrestaurowanym 
zabytkowym młynie i nowo wybu-
dowanych obiektach. Powstaną tu 
także miejsca noclegowe, restaura-

cja z ogrodem zimowym i tarasem 
nawodnym, sala konferencyjna i pra-
cownie. Zrewitalizowany zostanie 

również zabytkowy park, w którym 
zachowały się fundamenty dworu 
Kochanowskich. Będą one wyeks-
ponowane wewnątrz planowanego 
pomnika „ze szkła i światła”. W par-
ku pojawią się też rzeźby i instalacje 
przestrzenne.

– U nas wszystko musi być ponad-
przeciętne. Jak już coś budujemy 
w placówkach kultury, to z dużym 

rozmachem, żeby można było nam 
trochę tego zazdrościć, bo jesteśmy 
największym i najbogatszym samo-
rządem w Polsce – mówił wicemar-
szałek Rafał Rajkowski. – Będzie to 
pewnego rodzaju perełka. To będzie 
wymagało trochę cierpliwości, ale na 

pewno was nie zawiedziemy.
W imieniu gminy Zwoleń akt nota-

rialny podpisał burmistrz Arkadiusz 
Sulima. – Ten dzień jest dla mnie 
bardzo ważny. Naprawdę cieszę się, 
że ta nieruchomość trafia w dobre 
ręce. Wiem, że będzie na pewno do-
brze zagospodarowana i zobaczymy 
tu wielkie zmiany – stwierdził.

Nieruchomości zostały przekaza-
ne na potrzeby Muzeum Jana Ko-
chanowskiego w Czarnolesie.- Euro-
pejskie Centrum Renesansu będzie 
europejską placówką. Tu będzie po-
wstawała sztuka. Twórcy będą spo-
tykali się z odbiorcami. Czarnolas 
to miejsce, w którym Kochanowski 
spędził najlepsze, ale też ostatnie 
lata swojego życia. Renesans to 
wiecznie otwarta idea – wolnego, 
otwartego świata, wolności tworze-
nia i wolności sztuki. Chcemy, żeby 
takie miejsce tu powstało – powie-
dział Ireneusz Domański, dyrektor 
czarnoleskiego muzeum.

W 2030 roku przypada 500. roczni-
ca urodzin najwybitniejszego polskie-
go poety renesansu. Muzeum w Czar-
nolesie zamierza podjąć działania, by 
Sejm RP ustanowił ten rok Rokiem 
Jana Kochanowskiego. Otwarcie 
Europejskiego Centrum Renesansu 
miałoby być kluczowym wydarzeniem 
obchodów tej rocznicy.

Centrum renesansu
Młyn z drugiej połowy XIX wieku, pozostałości parku dworskiego i staw w Sycynie – te nieruchomości przekazały władze 
Zwolenia samorządowi województwa mazowieckiego. Otrzyma je Muzeum Jana Kochanowskiego w Czarnolesie. W przy-
szłości ma tu powstać Europejskie Centrum Renesansu.
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Nowy Wymiar Elegancji 
w Radomiu – Rezydencja Świerkowa 

Marzysz o idealnej równowadze 
pomiędzy dynamicznym życiem 
zawodowym a spokojnym wypo-
czynkiem w otoczeniu natury? Re-
zydencja Świerkowa w Radomiu 
to właśnie odpowiedź na Twoje 
pragnienia. 

To luksusowy apartamentowiec, 
który stanowi prawdziwy raj dla 
tych, którzy pragną mieszkać 
z dala od miejskiego zgiełku, ale 
jednocześnie być blisko centrum.

Położona w malowniczej dzielnicy 
Idalin, Rezydencja Świerkowa za-
pewnia urokliwe otoczenie zielo-
nych enklaw, a także szybki dostęp 
do centrum miasta – zaledwie 10 
minut drogi! To idealne połączenie 
wygody miejskiego życia z przy-
jemnością wypoczynku w otocze-
niu natury. Dzięki panoramicznym 
oknom wnętrza mieszkań są jasne 
i przestronne, zapewniając kom-
fortowe warunki do życia.
Czym wyróżnia się Rezydencja 
Świerkowa spośród innych in-
westycji? To nie tylko lokalizacja 
i piękno otoczenia, ale także bo-

gata oferta udogodnień dla miesz-
kańców. Wśród nich znajdują się:

    • cichobieżne windy: zapewnia-
jące szybki i komfortowy dostęp 
do poszczególnych pięter bez 
zbędnego hałasu,

    • podziemny garaż: to bezpiecz-
ne miejsce parkingowe dla miesz-
kańców, eliminujące problem bra-
ku miejsc parkingowych w okolicy,

    • plac zabaw dla dzieci: dosko-
nałe miejsce do zabawy i spędza-
nia czasu na świeżym powietrzu 
dla najmłodszych mieszkańców,

    • duże balkony/tarasy: pozwala-
ją cieszyć się pięknymi widokami 
i relaksować się na świeżym po-
wietrzu bez konieczności wycho-
dzenia z domu,

    • monitoring części wspólnych: 
zapewnienie dodatkowego poczu-
cia bezpieczeństwa dla wszystkich 
mieszkańców w postaci ogrodzo-
nej przestrzeni z bramą na pilota.

Rezydencja Świerkowa to także 
miejsce, gdzie wyjątkowo dba się 
o detale. Prywatne ogrody, aranża-
cja zieleni według indywidualnego 

projektu oraz iluminacja budynku 
w strefie balkonowej nadają temu 
miejscu wyjątkowego charakteru 
i atmosfery.

Dodatkowo, mieszkańcy mogą ko-
rzystać z prywatnego paczkomatu 
oraz cieszyć się zapachem świeżo-
ści w holu budynku. 

To tylko niektóre z licznych udo-
godnień, jakie oferuje Rezydencja 
Świerkowa. To miejsce stworzone 

właśnie dla tych, którzy cenią so-
bie komfort, elegancję i wysoki 
standard życia.

Jeśli pragniecie być o krok przed 
innymi i zamieszkać w miejscu, 
które oferuje dużo więcej niż tylko 
betonowe ściany, zapraszamy do 
bezpośredniego kontaktu z biu-
rem sprzedaży już dziś! Doradcy 
Rezydencji Świerkowa chętnie od-
powiedzą na wszystkie Wasze py-
tania i przedstawią bogatą ofertę.

Skontaktuj się z nami pod nume-
rem 600 700 630.

Nie czekaj, zacznij realizować swo-
je marzenia o idealnym miejscu do 
życia już teraz! Rezydencja Świer-
kowa w Radomiu czeka właśnie na 
Ciebie.

Www.trustinvestment.pl/mieszka-
nia/radom/rezydencja-swierkowa/

Ważna wygrana Enea Orląt Zwoleń 
z rywalem z czołówki

Szczypiorniści Enea Orląt Zwoleń 
odnieśli ważne zwycięstwo w roz-
grywkach 1. ligi regionalnej poko-
nując przed własną publicznością 
AZS UW Warszawa 32:31. Kolejny 
mecz w sobotę, 6 kwietnia z  UMKS 
Trójką Ostrołęka.

Podopieczni Karola Drabika radzą 
sobie w tym sezonie rozgrywek 
grupy C pierwszej ligi regional-

nej znakomicie. Ekipa ze Zwolenia 
przegrała tylko raz, z wiceliderem 
z Pabianic. W 19. kolejce Orlęta ry-
walizowały przed własną publicz-
nością z inną drużyną z czołówki, 
czyli trzecim w tabeli zespołem AZ-
S-u UW Warszawa, który przed tym 
spotkaniem miał na koncie tylko 
dwie porażki.

Można było spodziewać się cie-

kawego, wyrównanego spotkania 
i tak właśnie było. Emocji w hali 
sportowej Zespołu Szkół Rolniczo-
-Technicznych w Zwoleniu nie bra-
kowało. Po wyrównanym początku 
(11:11), lekką przewagę zyskali 
szczypiorniści ze stolicy, którzy na 
przerwę schodzili z trzybramkową 
przewagą (15:18).

Na początku drugiej połowy pro-
wadzenie gości wzrosło do czte-
rech trafień (15:19, 17:21). Orlęta 
jednak rozpoczęły pogoń i na nie-
co ponad kwadrans przed zakoń-
czeniem meczu dogoniły rywali 
(23:23). W kolejnych minutach ze-
społy zmieniały się na prowadze-
niu, ale w końcówce to miejscowi 
zaprezentowali lepszą dyspozycję 
grając przy bardzo głośnym dopin-
gu swoich kibiców. Po trzech bram-
kach z rzędu drużyna ze Zwolenia 
prowadziła 32:29 i już nie dała 
sobie wydrzeć zwycięstwa. Final-
nie mecz zakończył się wynikiem 
32:31.

– Zostawiliśmy dziś na boisku ka-
wał serducha. Jeśli chodzi o sam 
przebieg spotkania, to był duży 

rollercoaster. Nie grałem chyba 
jeszcze w swojej karierze takiego 
meczu – mówi Kacper Tuszyński, 
rozgrywający Orląt. 
– Po pierwszej połowie przyjezdni 
prowadzili różnicą trzech bramek. 
Na drugą część spotkania nasze 
założenie było takie, żeby wyjść 
obroną 5:1 i to dało efekt. W koń-
cówce drugiej połowy głupie kary 
z naszej strony przy trzybramko-
wym prowadzeniu. To dało drugi 
oddech zespołowi z Warszawy. 
Ostatecznie jednak zwyciężyliśmy 
i to jest najważniejsze – mówi Karol 
Drabik, trener Enei Orląt Zwoleń.
Orlęta szybko zrehabilitowały się 
za wspomnianą wcześniej wysoką 
porażkę 22:35 z wiceliderem z Pa-
bianic. – Każdą dobrą drużynę wy-
różnia to, że potrafi się podnieść 
po porażce. Mamy pozycję lidera 
i będziemy walczyć i starać się ją 
utrzymać do końca sezonu. Mamy 
najlepszych kibiców na świecie – 
mówi Tuszyński.

– Bardzo nam zależało, aby wygrać 
to spotkanie. Mecz z Pabiksem 
Pabianice nie ułożył się po naszej 

myśli i chcieliśmy zrehabilitować 
się przed własną publicznością. 
Bardzo dziękuję kibicom za do-
ping. Było tak głośno, że nic nie 
mogłem przekazać zawodnikom 
na boisku (śmiech) – mówi trener 
Drabik.
Mecz 20. kolejki Orlęta już ro-
zegrały awansem pokonując na 
wyjeździe KKS Włókniarza Kon-
stantynów 34:28. Kolejny poje-
dynek ekipa ze Zwolenia rozegra 
w 6 kwietnia o godz. 17, kiedy to 
podejmie u siebie UMKS Trójkę 
Ostrołęka.

Enea Orlęta Zwoleń – AZS UW 
Warszawa 32:31 (15:18)

Orlęta: Lubawy, Wiejak – Figura 
8, Seroka 6, Gruszczyński 5, Je-
żyna 4, Schabowski 3, Kamiński 
2, Pyzara 2, Paw 1, Sałuda 1, Czo-
pek, , Tuszyński.

AZS: Lender, Lipka – Wawszczak 
8, Przybysz 6, Tokarski 6, Kuć 4, 
Filipowicz 2, Targoński 2, Proczek 
2, Wasilewski 1, Okiński, Węgie-
lewski.
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Sudoku Celem gry jest uzupełnienie pozostałych pól planszy cyframi od 1 do 9 (po jednej cyfrze w każdym 
polu). Każda z wpisywanych cyfr może wystąpić tylko raz w każdym z wierszy, kolumn i obszarów.

Z pożółkłych szpalt
Sprzedał żonę za... 

dwadzieścia złotych
W dniu 17 bm. zgłosił się w P. P. Szyma-

nowicz Adam, lat 38, rolnik żonaty zam. we 
wsi Ludwików, gm. Błotnica i zameldował, że 
dnia 16 marca rb. od Józefa Imiołowskiego, 
mieszkańca tejże wsi kupił na własność jego 
żonę Marjannę za sumę zł 20. Imiołowska po 
zawarciu tranzakcji przebywała u nabywcy 
w mieszkaniu przez kilka minut poczem wró-
ciła z powrotem do swego męża. Wobec po-
wyższego Szymanowicz zażądał od Imiołow-
skiego zwrotu wypłaconych mu 20 złotych, 
lecz Imiołowski powyższej sumy nie zwrócił 
mu, motywując, że żonę uważa za sprzedaną.

Dochodzeniem ustalono, że powyższy fakt 
istotnie miał miejsce, lecz działo się to w for-
mie żartów dla wywołania śmiechu wśród 
sąsiadów.

Ziemia Radomska nr 68, 
23 marca 1933

Precz z niemieckiemi 
filmidłami!!!

Patrjotyczny odruch 
młodzieży radomskiej

W dniu wczorajszym koło godz. 6-ej wie-
czorem, do lokalu kina „Corso”, gdzie wy-
świetlany był niemiecki film propagandowy 
„Pod fałszywą flagą”, obrażający w wysokim 
stopniu naszą godność narodową, weszła 
grupa zdrowo myślącej młodzieży, wnosząc 
okrzyki, „precz z niemieckiemi filmami”.

Do zebranej na sali publiczności zwró-
ciła się młodzież z apelem wzywając ja do 
bojkotu filmów niemieckich, poczem kate-
gorycznie zażądała od dyrekcji kina zdjęcia 
tego filmu z ekranu.

Wskutek zdecydowanej postawy patrjo-
tycznie młodzieży przybyłe na miejsce wła-
dze bezpieczeństwa zabroniły dalszego wy-
świetlania filmu.

Ziemia Radomska nr 70, 
25 marca 1933

Oszustwo
W dniu 16 bm. Grzybowska Bronisława 

zam. przy ul. Folwarcznej 20 kupiła na placu 
Jagiellońskim w sklepie Gielniewskiej 25 dk. 
sadła, które było zepsute i zarobaczone.

Ziemia Radomska nr 71, 
26 marca 1933

Trup na torze kolejowym. W ub. czwar-
tek, w godzinach południowych, w pobliżu 

przejazdu kolejowego został zabity przez 
przejeżdżający z Dęblina pociąg osobowy 
niejaki Jan Ofiara zam. w Radomiu przy ul. 
Odrodzenia 4, który idąc torem kolejowym 
dostał się przez nieuwagę pod koła pociągu.

Ofiara był robotnikiem kolejowym sezo-
nowym. Zmasakrowane zwłoki przewiezio-
no do kostnicy szpitala św. Kazimierza.

Ziemia Radomska nr 58, 
11 marca 1934

Ostrożnie z balonikami. „Bawią” w na-
szem mieście jacyś przedsiębiorcy, którzy, 
o ile słychać, wyjechali z Kielc niekoniecz-
nie dobrowolnie, i fabrykują baloniki, 
które w sprzedaży mają wielkie powo-
dzenie. Otrzymaliśmy właśnie ostrzeżenie, 
że fabrykacja tych baloników odbywa się 
w warunkach zupełnie nieodpowiednich, 
i że należy bardzo ostrożnie dawać je do 
rąk dzieciom, które bawiąc się niemi łatwo 
mogą zarazić się jakąś chorobą, szczegól-
nie teraz, na wiosnę. Pozatem skarżą się 
nabywcy, że baloniki są bardzo nietrwałe, 
nie „żyją” nawet 24 godzin. Czy nie lepiej 
kupić dziecku, czekolady?!

Ziemia Radomska nr 66, 
22 marca 1934

Nowi obywatele miasta. W bież. mie-
siącu osiedliło się w Radomiu na stałe kil-
kunastu włościan bezrolnych wraz z rodzi-
nami. Jeden z nich sprzedał 25-morgowe 
gospodarstwo w Zakrzewie, w Radomiu 
zaś wybudował dom obliczony na zysk 
z lokatornego. Wszyscy oni poszukują in-
tensywnie pracy.

Ziemia Radomska nr 68, 
24 marca 1934

Samobójstwo
młodej dziewczyny

Pobliska Jedlnia (letnisko) była terenem 
dramatu, jaki rozegrał się w ubiegłą nie-
dzielę.

Młoda, 19-letnia Barbara Slósarska po-
pełniła po uprzedniem odbyciu spowiedzi 
i przyjęciu komunji samobójstwo wystrza-
łem z rewolweru.

Przyczyny desperackiego kroku młodej 
dziewczyny są nieustalone. Zachodzi jed-
nak przypuszczenie, że podłożem samobój-
stwa była miłość.

Ziemia Radomska nr 71, 
27 marca 1935

Projekty specjalne
Helios dla Dzieci: Podróże z Al-
bertem: film interaktywny (2D/
dubbing - od 5 lat) – 29.03, godz. 17.30
Kino Konesera: Kobieta z... (2D/
PL - od 15 lat) – 1.04, godz. 18.00
Kultura Dostępna: Akade-
mia Pana Kleksa (2D/PL - od 7 
lat) – 4.04, godz. 18.00

Przedpremiera
Pogromcy duchów. Imperium 
lodu (2D/dubbing, 2D/napisy - od 13 
lat)

Premiery
Godzilla i Kong: Nowe imperium 
(2D/napisy, 2D/ATMOS/napisy, 2D/
dubbing - od 13 lat)

Pozostałe tytuły
Budda. Dzieciak ‚98 (2D/PL - od 
13 lat)
Gdy rodzi się zło (2D/napisy - od 15 
lat) 
Za duży na bajki 2 (2D/PL - od 7 lat)
Kung fu Panda (2D/dubbing - od 6 
lat)
Diuna. Część Druga (2D/napisy, 
2D/ATMOS/napisy, 2D/dubbing - od 
13 lat)
Tylko nie ty (2D/napisy - od 15 lat)

„Godzilla i Kong: nowe imperium” 
to porywająca nowość z uniwersum 
gigantów oraz bezpośrednia kon-
tynuacja filmu „Godzilla vs. Kong”. 
Główni bohaterowie są zmuszeni sta-
wić czoła kolosalnemu, nieodkrytemu 
zagrożeniu, kryjącemu się w naszym 
świecie. Stawia ono pod znakiem 
zapytania istnienie potworów i nasze. 
Tytuł dokładniej zgłębia historię 
tytanów i ich początki, jak również 
tajemnice Wyspy Czaszki. Jednocze-
śnie ukazuje mityczną batalię, która 
przyczyniła się do powstania tych 
niezwykłych istot i związania ich losu 
z ludzkością już na zawsze… Helios 
ma również w swoim repertuarze 
filmy dla całej rodziny, takie jak „Za 
duży na bajki 2”.

29 III (piątek)
Seanse dopołudniowe tylko na zamówienia
12.45 – Filmy dla dzieci – MOJA GWIAZDKA, familijny, Niemcy, dubbing, b/o 
wieku  N
14.15 – Oblicza Muzyki 2024 – BOB MARLEY: ONE LOVE, USA od 15 lat (ostatni 
dzień)
16.15 – PAMIĘĆ, USA, Meksyk, Chile od 15 lat  N
18.15 – BĘKART, Dania, Szwecja, Niemcy, od 15 lat N

30 sob. – 31 niedz. III, 1 pon. IV KINO NIECZYNNE  
WESOŁYCH ŚWIĄT

2 IV (wtorek)
Seanse dopołudniowe tylko na zamówienia
11.30 – Filmy dla dzieci – MOJA GWIAZDKA, familijny, Niemcy, dubbing, b/o 
wieku  N
13.00 – BĘKART, Dania, Szwecja, Niemcy, od 15 lat N
15.15 –  Oblicza Muzyki 2024 - PRISCILLA, USA, od 15 lat (pokaz w ramach DKF) 
N
17.30 – PAMIĘĆ, USA, Meksyk, Chile od 15 lat N
19.30 – Oblicza Muzyki 2024 – ENNIO MORRICONE, dokumentalny, Włochy, 
Belgia, Holandia, Japonia od 15 lat (pokaz w ramach DKF) N

3 IV (środa)
Seanse dopołudniowe tylko na zamówienia
Tylko na zamówienia – Filmy dla dzieci – MOJA GWIAZDKA, familijny, Niemcy, 
dubbing, b/o wieku  N
14.00 – PAMIĘĆ, USA, Meksyk, Chile, od 15 lat  N
16.00 – BĘKART, Dania, Szwecja, Niemcy, od 15 lat N
18.15 – Oblicza Muzyki 2024 – PIANOFORTE, dokumentalny, Polska, od 12 lat 
(premiera, pokaz w ramach DKF)
20.00 –  Oblicza Muzyki 2024 - PRISCILLA, USA, od 15 lat (pokaz w ramach DKF) 
N

4 IV (czwartek)
Seanse dopołudniowe tylko na zamówienia
Tylko na zamówienia – Filmy dla dzieci – MOJA GWIAZDKA, familijny, Niemcy, 
dubbing, b/o wieku (ostatni dzień) N
14.00 – PAMIĘĆ, USA, Meksyk, Chile od 15 lat (ostatni dzień) N
16.00 –  Oblicza Muzyki 2024 - PRISCILLA, USA, od 15 lat (pokaz w ramach DKF, 
ostatni dzień) N
18.15 – Oblicza Muzyki 2024 – NA ZAWSZE MELOMANI, dokumentalny, Polska od 
15 lat (pokaz w ramach DKF, tylko dziś) N
20.00 – BĘKART, Dania, Szwecja, Niemcy, od 15 lat (ostatni dzień) N

27 III (środa)
Seanse dopołudniowe tylko na zamówienia
Tylko na zamówienia – Filmy dla dzieci – MOJA GWIAZDKA, familijny, Niemcy, 
dubbing, b/o wieku  N
13.45 – PAMIĘĆ, USA, Meksyk, Chile od 15 lat (premiera) N
15.45 – Oblicza Muzyki 2024 – CHŁOPI, Polska, Litwa, Serbia od 15 lat (pokaz w 
ramach DKF) N
18.00 – Oblicza Muzyki 2024 – BOB MARLEY: ONE LOVE, USA od 15 lat
20.00 – BĘKART, Dania, Szwecja, Niemcy, od 15 lat N

KS – fi lmy dostępne w ramach programu Kulturalna Szkoła Na Mazowszu.
N – fi lmy dostępne w ramach programu Wspomaganie Osób Niepełnosprawnych 
Na Mazowszu.

Informacje pod nr tel. (48) 383 60 77, (48) 386 16 60, a także na 
stronie internetowej: www.mcswelektrownia.pl 
Kontakt
tel. +48 383 60 77, +48 386 16 60 
kasa@mcswelektrownia.pl

Godziny otwarcia
poniedziałek – od pół godziny przed pierwszym seansem do rozpoczę-
cia ostatniego seansu 
wtorek – czwartek - od godz. 10.00 do rozpoczęcia ostatniego seansu
sobota i niedziela – od godz. 12.00 do rozpoczęcia ostatniego seansu

KALENDARZ PROJEKCJI  
29 III – 4 IV 2024
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R E K L A M A

Ostatni mecz ligowy piłkarze Ra-
domiaka Radom rozegrali u siebie 
16 marca, kiedy to przegrali 0:2 z li-
derem PKO Ekstraklasy, Jagiellonią 
Białystok. Wcześniej pokonali Piasta 
Gliwice 3:2 i Stal Mielec 2:1 i zremi-
sowali 0:0 z Wartą Poznań. Ostatnie 
kilkanaście dni to przerwa w roz-
grywkach ligowych. W tym czasie ry-
walizowały reprezentacje. We wto-
rek, 26 marca piłkarze reprezentacji 
Polski – pokonując Walię po rzutach 
karnych w finale baraży – wywalczyli 
awans do Euro 2024, które odbędzie 
się w Niemczech. Rywalami naszej 
kadry w grupie będą ekipy: Holandii, 
Austrii i Francji. Walka o mistrzostwo 
Europy będzie toczyła się od połowy 
czerwca do połowy lipca.

Po przerwie na mecze kadry wraca 
PKO Ekstraklasa. W świąteczny week-
end rozegrana zostanie 26. kolejka 
zmagań. Piłkarze Radomiaka Radom 
pojadą do Krakowa, gdzie zmierzą się 
z Puszczą Niepołomice. To właśnie na 
stadionie Cracovii swoje domowe me-
cze rozgrywa beniaminek ekstraklasy. 
Rywale obecnie zajmują 16. miejsce 
w tabeli i mają na koncie 24 punkty. 
Rywalizują, aby wydostać się ze strefy 
spadkowej. Radomiak z kolei jest 11. 
„Zieloni” zgromadzili dotychczas 31 
„oczek” i to oni będą faworytem me-
czu w Krakowie. Początek spotkania 
w Poniedziałek Wielkanocny, czyli 
1 kwietnia o godz. 12.30.

MN

Wracają do gry
Po przerwie związanej z meczami reprezentacji wraca PKO Ekstraklasa. 
Piłkarze Radomiaka Radom zagrają na wyjeździe z Puszczą Niepołomice.

Na starcie 18. Nationale-Neder-
landem Półmaratonu Warszawskiego 
i New Balance Biegu Na Piątkę sta-
nęło 20 tys. osób. W czasie imprezy 
jednocześnie rozgrywane były 33. 
Mistrzostwa Polski w Półmaratonie, 
organizowane pod egidą Polskiego 
Związku Lekkiej Atletyki.

Przed startem w gronie faworytów 
wymieniany był 
m.in. radomianin 
Mateusz Kaczor, 
który zapowiadał 
walkę o najwyż-
sze cele. Po 5 km 
zawodnik RLTL 
Optimy Radom 
miał czas 14:34 
i biegł w cztero-
osobowej grupie, 
której przewodził 
Niemiec Filmon 
T e k l e b r h a n -
-Berhe. Oprócz 
niego w czołówce byli także Belg Do-
rian Boulvin i Turek Polat Kemboi 
Arikan.

Czołowa czwórka nie zmieniła się 
po 10. kilometrze. Na punkcie po-
miaru wszyscy mieli czas 29:04. Co 
ciekawe, dla Mateusza Kaczora był 
to życiowy wynik, bo do tej pory – jak 
informuje w swoich mediach społecz-
nościowych – najlepszym czasem na 10 

km było 29:11, który również osiągnął 
na trasie półmaratonu. Tempo czołów-
ki wynosiło 2:54/km.

Po 15 km w czołówce również nie 
było zmian. Mateusz Kaczor, Belg 
i Niemiec wbiegli na punkt pomiaru 
z czasem 43:49, a sekundę za nimi był 
Turek. Po 20 km z czołówki odpadł 
Niemiec. Najlepsza trójka zameldo-

wała się w cza-
sie 58:52.

N a j s z y b -
ciej finiszował 
B e l g  D or i a n 
Boulvin, który 
zameldował się 
na mecie w cza-
sie 1:01:58, dru-
g i  by ł  M ate -
u s z  K a c z o r 
z  c z a s e m 
1:02:06, a trze-
ci Turek Polat 
Kemboi  A r i -

kan – 1:02:10. Oznacza to, że Mate-
usz Kaczor został mistrzem Polski 
w półmaratonie, a na trasie 18. Na-
tionale-Nederlandem Półmaratonu 
Warszawskiego poprawił swój rekord 
życiowy na tym dystansie, który do tej 
pory wynosił 1:03:27. Czas 1:02:06 był 
także rekordem mistrzostw Polski.

MICHAŁ KACZOR

Kaczor
mistrzem Polski!

Mateusz Kaczor został mistrzem Polski w półmaratonie! Radomianin 
wbiegł na metę w czasie 1:02:06 i pobił swój rekord życiowy!
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  MICHAŁ NOWAK

W sobotę – w pierwszym meczu 
ćwierćfinału play-off Tauron Ligi 
PGE Rysice Rzeszów wygrały u siebie 
3:0 z Moya Radomką Radom. Pod-
opieczne Jakuba Głuszaka musiały 
więc w drugim spotkaniu zwyciężyć, 
aby przedłużyć rywalizację i aby wró-
ciła ona na trzecie starcie do Rzeszo-
wa. Środowy (27 marca) mecz zaczął 
się jednak nie po myśli radomianek. 
Przyjezdne dość szybko osiągnęły 
przewagę (9:12, 10:14), którą potem 
utrzymywały (13:19. 18:24). Dopiero 
w końcówce nastąpił zryw Radomki 
(21:24). Chwilę później partia otwar-

cia zakończyła się po ataku Gabrieli 
Orvosovej (21:25).

Na początku drugiej odsłony Ra-
domce nie wychodziło absolutnie nic. 
Rysicom – przeciwnie. Rzeszowianki 
prowadziły już różnicą 12 punktów 
(3:15)! Radomka zaczęła mozolnie 
odrabiać straty i w pewnym momen-
cie zbliżyła się nawet do rywalek na 
dystans trzech „oczek” (18:21). Koń-
cówka jednak była pod kontrolą Ry-
sic, które wygrały do 21.

Na początku trzeciej odsłony ra-
domianki dały nadzieję swoim kibi-
com, prowadziły bowiem 6:4 czy 7:5. 
Potem jednak wyższy bieg włączyły 
Rysice, odskakując na cztery punkty 

(11:15). Radomka nie była w stanie 
w tej odsłonie, ani w całej rywalizacji 
ćwierćfinałowej znaleźć sposobu na 
rzeszowianki. Rysice wygrały do 20 
i w całym meczu 3:0.

– Na pewno trzeba uznać wyższość 
Rysic. Grały stabilnie w każdym ele-
mencie, a nam trochę tego zabrakło. 
Miejsce w tabeli po fazie zasadni-
czej pokazuje, że zasługują na me-
dale. Wydaje mi się, że nas zabijają 
przestoje. Jeden błąd powoduje la-
winę. Potem wiadomo, że podupada 
się przede wszystkim psychicznie, 
a jak już mental jest inny, to wszystko 
staje się nerwowe. Tutaj mamy dużo 
do poprawienia. Mamy mało cza-
su, ale mam nadzieję, że przed tymi 
meczami o piąte miejsce to nam się 
uda – mówi Natalia Murek, przyjmu-
jąca Radomki.

Ekipa z Podkarpacia w obu spo-
tkaniach wygrała z Radomką po 3:0 
i awansowała do półfinału Tauron 
Ligi. Radomiankom pozostanie wal-
ka o miejsca 5-6. Na razie jeszcze 
podopieczne Głuszaka nie wiedzą, 
z kim zagrają. Będzie to bowiem 
przegrany z ćwierćfinałowej pary 
ŁKS Commercecon Łódź – Grot 
Budowlani Łódź. Trzeci, decydujący 
pojedynek tej rywalizacji odbędzie się 
w sobotę, 30 marca. – Nie zwieszamy 
głów. Zależy nam na zajęciu piątego 
miejsca, będziemy walczyć – zapew-
nia Murek.

Mecze w rywalizacji o miejsca 5-6 
zaplanowane są na weekendy 6/7 
kwietnia i 13/14 kwietnia.

Rysice lepsze 
od Radomki

Moya Radomka Radom w sezonie 2023/24 Tauron Ligi nie zdobędzie medalu. Podopieczne 
Jakuba Głuszaka w ćwierćfinale przegrały z PGE Rysicami Rzeszów w rywalizacji do dwóch 
zwycięstw.
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W hali Radomskiego Centrum 
Sportu spotkały się dwa ostatnie ze-

społy PlusLigi. W gorszej sytuacji byli 
siatkarze z Radomia, którzy zamyka-
ją tabelę i przed tym spotkaniem do 
GKS-u tracili siedem „oczek”. Czarni 
podchodzili więc do tego starcia z no-
żem na gardle – musieli wygrać.

Podopieczni Waldo Kantora roz-
poczęli ten mecz bardzo zmotywo-
wani i zdeterminowani, żeby zgarnąć 
komplet punktów. Bardzo szybko 
gospodarze wypracowali sobie kilka 
„oczek” przewagi (6:2). Radomia-
nie dobrze grali w bloku i zagrywce 
i to procentowało. Finalnie Czarni 
wygrali partię otwarcia do 21. Dru-
ga odsłona to początkowo wymiana 
ciosów, ale potem lekką przewagę zy-
skali katowiczanie (4:6, 7:9). Kluczo-
we było kilka minut od stanu 10:12. 
To wtedy Czarni zdobyli pięć punk-
tów z rzędu. Po asie serwisowym 
Konrada Formeli było 15:12. Od 
tamtej pory gospodarze kontrolo-
wali już przebieg gry i wygrali 25:20. 
Trzeci set miał podobny przebieg do 
drugiego. Gospodarze nie dali sobie 
wyrwać zwycięstwa i zwyciężyli 25:20 
i w całym meczu 3:0!

– Gdyby w tym meczu powinęła 
nam się noga, to tak naprawdę już 
bardzo ciężko byłoby nam walczyć 
o utrzymanie. Wygraliśmy jednak 
z GKS-em. Uważamy, że jesteśmy 
w dobrej formie. Klei nam się gra. 
Miejmy nadzieję, że tak zostanie do 
30. kolejki – mówi Konrad Formela, 
przyjmujący Czarnych i MPV starcia 
z ekipą ze Śląska.

Radomianie wciąż więc są w walce 
o utrzymanie w rozgrywkach PlusLi-
gi! Do przedostatniego GKS-u Ka-
towice podopieczni Waldo Kantora 
tracą cztery punkty. Do zakończe-
nia fazy zasadniczej sezonu 2023/24 
PlusLigi pozostały już tylko trzy 
pojedynki. Dwa z nich radomianie 
rozegrają w halach rywali – z PGE 
GiEK Skrą Bełchatów (sobota, 30 
marca, godz. 12.30) i Barkomem 
Każany Lwów (czwartek, 4 kwiet-
nia, godz. 20.30). Ostatnie starcie to 
domowy mecz 30. kolejki z KGHM 
Cuprumem Lubin w poniedziałek, 8 
kwietnia o godz. 20.30.

MICHAŁ NOWAK

Dalej walczą o utrzymanie
Enea Czarni w 27. kolejce PlusLigi pokonali GKS Katowice 3:0. Dalej są w grze o utrzymanie. W sobotę radomia-
nie zagrają w Bełchatowie.
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Powołaliśmy do życia Radomski Pakt Samorządowy Radosława Witkowskiego. W jego skład weszły wszystkie partie, które po zwycięskich wyborach 15 
października utworzyły rząd – Koalicja Obywatelska, Polska 2050 Szymona Hołowni, Polskie Stronnictwo Ludowe i Nowa Lewica, ale też stowarzyszenie 
Bezpartyjni Radomianie. To gwarancja, że po wygranych wyborach samorządowych Radom będzie korzystał z efektów dobrej współpracy z rządem
i samorządem województwa. Nie możemy zmarnować tej historycznej szansy.

Szanowni Państwo!

Radosław Witkowski
25 SPRAW RADOSŁAWA WITKOWSKIEGO 

Dwie nowe dzielnice przemysłowe i dobrze płatne miejsca pracy. Kolejnych 50 hektarów pod inwestycje i tworzenie nowych miejsc pracy.1
Budowa Centrum Opieki Długoterminowej. Z myślą o najstarszych mieszkańcach Radomia i ich rodzinach.2
Budowa 500 nowych mieszkań na wynajem.Tanie mieszkania dla radomian.3
500 nowych miejsc w żłobkach. By ułatwić życie młodym rodzicom.4
Dokończenie Radomskiego Programu Drogowego i budowa ul. Wolanowskiej.
Utwardzenie wszystkich ulic gruntowych w Radomiu i przebudowa ul. Wolanowskiej – wjazdu do miasta od zachodu.

5

Przebudowa Szpitalnego Oddziału Ratunkowego w Radomskim Szpitalu Specjalistycznym. Dla zapewnienia jak najlepszej opieki zdrowotnej.6
Stworzenie Parku Kulturowego „Stary Radom” na Piotrówce. By naszą piękną historię i przyrodę pokazać w sposób atrakcyjny.7
Budowa miejsc parkingowych na osiedlach. Wspólnie ze spółdzielniami i wspólnotami zwiększymy liczbę miejsc parkingowych.8
Przebudowa amfiteatru. Amfiteatr jako miejsce spotkań i aktywności mieszkańców.9
Przebudowa sali Radomskiej Orkiestry Kameralnej. Nowoczesna sala o standardzie sali filharmonii.10

Budowa odkrytego basenu na Borkach. Radomianie potrzebują miejsca rekreacji nad wodą.12
Rewitalizacja skwerów i parków. Nowe tereny zielone dzięki pieniądzom unijnym.13
Przebudowa fontann na Żeromskiego. Fontanny znów mogą być reprezentacyjne, zielone i zachęcać do spędzania przy nich czasu.14
Kultura za złotówkę dla dzieci i młodzieży. Każdy młody radomianin powinien mieć dostęp do kultury.15

Przebudowa płyty Rynku i rewitalizacja kamienic przy ulicy Żeromskiego. Przywrócimy blask kamienicom w centrum miasta.11

Stworzenie centrum obsługi podróżnych na terenie dworca PKS. Zdobędziemy unijne pieniądze na centrum przesiadkowe.20
Remont Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt w Radomiu. Poprawa losu zwierząt będzie jednym z moich priorytetów.19

Remont wszystkich Orlików. Osiedlowe boiska komfortowe i bezpieczne.17
Dokończenie budowy stadionu przy ulicy Struga. Powstanie obiekt, który może przyjąć imprezy międzynarodowe.16

Radomski program in vitro. Każdy ma prawo do szczęścia. In vitro musi być dostępne dla wszystkich, którzy tego potrzebują.22
Program profilaktyki i leczenia otyłości u dzieci i młodzieży. Zdrowie młodego pokolenia jest bardzo ważne – zadbamy o nie.23
Letnie centrum aktywności seniorów. Zadaszone miejsce rekreacji i aktywności nad zalewem na Borkach.24
Parking przed Radomskim Szpitalem Specjalistycznym. Wyremontujemy parking przy Tochtermana/Lekarskiej.25

Wykorzystanie potencjału lotniska. Port Lotniczy Warszawa – Radom jako impuls rozwojowy dla miasta.21

Trzy nowe sale gimnastyczne. Dla rozwoju najmłodszych radomian.18
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